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Pytania do władz, radnych, dyrektorów, inspektorów i innych piastujących odpowiedzialne, społeczne
stanowiska kierownicze w gminie.
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a będziesz je przekazywał? czy mają pozostać w próżni:)

============================================================================

Odp: Interpelacje
Autor: Wojniczanin - 01/15/2012 18:00
_____________________________________

Wszyscy radni zapewne czytają Forum, więc będą widzieć potencjalny materiał na interpelację 
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Wojniczanin napisał:

Wszyscy radni zapewne czytają Forum, więc będą widzieć potencjalny materiał na interpelację 
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W nawiązaniu do postu wyżej - Burmistrzowi codzienną prasówkę to chyba przygotowują od
przeglądnięcia Nasz Wojnicz oraz Vcity      

============================================================================
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Pierwsza propozycja dla radnych  na podstawie postu 263067 z vcity napisanego przez &quot;abc
gość&quot;

www.vcity.pl/ma%C5%82opolskie/Powiat-tar...-w-gminie-wojnicz/8/

Z głosowania nad likwidacją szkół powinni być wyłączeni: Radna Pani Magdalena Janus, Panowie
Tadeusz Kurek oraz Robert Wróbel. Jeżeli będą brali udział w głosowaniu, to rodzice dzieci z
likwidowanych szkól mogą wystąpić do Wojewody o uznanie uchwały za nieważną z przyczyn: 

 1.Radna Janus - jako nauczyciel oraz żona vice burmistrza powinna był wyłączona z głosowań dot.
oświaty gdyż wątpliwy jest jej obiektywizm podczas głosowania. 

 2.Radny Tadeusz Kurek -  ojciec skarbnika gminy Joanny Zając. Bezpośrednie pokrewieństwo powinno
wykluczyć głosowanie nad uchwałami związanymi z budżetem a likwidacja szkół ma ogromny wpływ na
budżet.

 3.Radny Robert Wróbel jako nauczyciel wraz ze swoją żoną w GP w Wojniczu = również powinien być
wyłączony z głosowań dot. oświaty  gdyż wątpliwy jest jej obiektywizm podczas głosowania.
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mieszkaniec napisał:

pierwasza propozycja dla radnych z forum vcity wojnicz &quot;abc&quot;

Posts:263067

  15-01-2012 11:04:22 Cytuj

Jeżeli jest głosowana przez Radę Miasta uchwała, która w sposób bezpośredni lub pośredni ma wpływ
na interes osobisty któregoś z radnych , radny ten powinien być wyłączony z głosowania na tą konkretną
ustawą. 
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 Z głosowania nad likwidacją szkół powinni być wyłączeni: Radna Pani Magdalena Janus, Panowie
Tadeusz Kurek oraz Robert Wróbel. Jeżeli będą brali udział w głosowaniu, to jestem przekonany że
rodzice dzieci z likwidowanych szkól wystąpią do Wojewody o uznania uchwały za nieważną z przyczyn:

 1.Radna Janus żona v-ce Burmistrza. Istnieje bardzo duże podejrzenia że Burmistrz zapraszając
prywatną firmę na zebrania i sesje Rady jest zainteresowany przekazany tej firmie likwidowanych szkół i
to bez przetargu. 

 2.Radny Tadeusz Kurek ojciec skarbnika gminy Joanny Zając. Można przypuszczać że od dochodu
gminy zależy wykupienie weksla, który poprzednia rada wystawiła dla radnego. 

 3.Radny Robert Wróbel jest nauczycielem wraz ze swoją żoną w GP w Wojniczy. Po likwidacji szkół
będzie miał możliwość zarobienia na godzinach nadliczbowych.

widzę, że problemów &quot;mieszkańca&quot; z forum ciąg dalszy... www.naszwojnicz.pl/index.php/for
um/zasys...=10&amp;start=40#314
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Pytanie do p. radnego Jarkowskiego:

Szanowny Panie Radny,

Czy jest Pan świadom swoich codziennych decyzji? Czy potrafi Pan poprawnie rozumować gdy ktoś do
Pana mówi? 

Skoro Pan, Radny z kilkudziesięcioletnim doświadczeniem, na którejś już sesji poświęconej oświacie
zadaje pytanie pracownikowi kuratorium o to &quot;dlaczego stowarzyszeniu ma się opłacać
[prowadzenie szkoły - jj], a nam [Gminie - jj] nie?&quot; to mam prawo mieć obawy, że coś jest z Panem
nie w porządku...

Po raz kolejny spieszę zatem z wyjaśnieniem (chociaż doprawdy nie wiem co tu skomplikowanego),
stowarzyszenie lub inna osoba prawna/fizyczna, gdy jest organem prowadzącym szkołę:

po 1. nie ponosi kosztów związanych z wypłacaniem nauczycielom dziesiątków a czasem setek tysięcy
złotych rozmaitych dodatkowych uposażeń (dodatki, zastępstwa, urlopy itd.)

po 2. może - w przeciwieństwie do gminy - ubiegać się o fundusze zewnętrzne, nie tylko z Unii
Europejskiej ale również od innych instytucji, zarówno krajowych (granty, konkursy, darowizny, 1%
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podatku itd.), jak i zagranicznych.

Jeśli nawet Pan jako Radny z długoletnim stażem nie orientuje się w tak podstawowych kwestiach
dotyczących funkcjonowania administracji publicznej to należy przyjąć, że po kilkunastu sesjach,
komisjach i spotkaniach, na których poruszane były sprawy oświaty jako człowiek myślący zrozumiał tak
prostą rzecz i przestanie się ośmieszać dając popis swojej niewiedzy zwłaszcza w obliczu
podejmowania przez Radę dosyć istotnych decyzji.

PS A może 'po prostu' (że użyję Pana ulubionego słówka) rozprasza Pana sąsiedztwo Radnego Filipka?

W takim wypadku przed kolejną sesją radzę zastanowić się nad zmianą miejsca.
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Szanowny jj, jest jeszcze inna możliwa przyczyna zadawania tego samego pytania.

Może radny Jerzy Jarkowski zadaje to pytanie nie dla wzbogacenia swojej wiedzy, ale dla wzbogacenia
wiedzy pozostałych radnych, do których nie dotarła jeszcze informacja, że stowarzyszenia prowadzące s
zkoły niepubliczne nie otrzymują od państwa całej kwoty subwencji
, za to otrzymują wiele innych możliwości uzyskiwania środków finansowych oraz oszczędzania na
braku obowiązków, wynikających z Karty Nauczyciela.
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cyt. na forum vcity wojnicz do burmistrza &quot;Wojnicz - dziś i jutro&quot; post nr 192

Cytat z Vcity

Zapewne chodzi o odśnieżanie i posypywanie piaskiem chodników - również tych należących do
Urzędu. /Admin/

============================================================================
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http://www.vcity.pl/ma%C5%82opolskie/Powiat-tarnowski/Wojnicz/33590-plan-zagospodarowania/74/#398818

